

CANADA POST / POSTES CANADA

Payer / Facturé à : 8109953

EXPEDITED PARCEL
COLIS ACCÉLÉRÉS

2

From / DAVID LEIBOVIC

Exp. : 123 FAKE ST
CANADA CITY QC G1R 3P6

VIN / NIF : 396 V12

Weight / Poids : 30.000 KG
Size / Dim. : 150 x 10 x 10 cm

OVERSIZE / SURD

Method of Payment / Mode de Paiement :
Manifest not required / Manifeste non requis

To / Dest. :
DASL DASL
123 FAKE LANE
CANADA CITY AB T1R 0A1



ATTENTION

Signature Required
Signature Requisite



HEAVY / LOURD



EXPEDITED PARCEL / COLIS ACCÉLÉRÉS

Tracking Number

8109 9530 0001 1346

Numéro de repérage

Instructions

1. Choose a box designed for shipping.
2. Wrap your items so that they are secure in the box and seal the box using proper shipping tape.
3. Cut the label on the dotted line and retain the bottom half for tracking purposes.
4. Tape the label so it appears squarely on the largest side of the box (**do not bend it around sides or end of box**). Do not tape over any part of the barcode on the label.
5. Take the parcel to a Canada Post retail outlet for shipping.

1. Choisissez une boîte conçue pour l'expédition.
2. Embaquetez solidement vos articles dans la boîte et scellez le tout avec du ruban d'expédition.
3. Découpez l'étiquette le long du pointillé et conservez la partie inférieure pour suivi.
4. Apposez l'étiquette pour qu'elle paraisse entièrement sur le côté le plus grand de la boîte (**ne pas la replier sur les côtés**). Ne recouvrez aucune partie du code à barres de l'étiquette.
5. Apportez le colis à un comptoir postal de Postes Canada pour expédition.

To / Dest. : DASL DASL